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Opfølgning på referatet fra bysyn-mødet i Thyregod d. 04.10.2023 
 

1. Krydset mellem Søndergade-Borgergade-Skolegade 

 

Lokalrådet er usikker på, om det er bevilget i kommunen, at krydsets belægning gøres rød.  

Lokalrådets ønske er: 

Afklaring af om, det er bevilget – og i så fald en indikation på, hvornår dette forventes sat i værk. 

 

 

2. Parkeringspladser i Borgergade 

Der mangler en konklusion i referatet. 

Lokalrådets ønsker er: 

• En tydelig markering af de eksisterende parkeringspladser. 

• Udvidelse med 3 parkeringspladser i Borgergades nordvestlige ende. 

• Tydelig markering af fortovskanterne gennem hele Borgergade. 

 

 

3. Fjernelse af parkeringspladser 

Der er tidligere blevet udtrykt tilsagn om fjernelse af 2 x 2 parkeringspladser nærmest T-krydset mellem 

Søndergade og Sdr. Stationsvej. 

Lokalrådets ønske er: 

• At få en status for dette punkt herunder en indikation af, hvornår dette forventes gennemført. 

 

 

4. Skiltning, der hjælper tung trafik udenom den indre by i Thyregod 

 

Tidligere blev der konkluderet sådan: ”Umiddelbart virker det til, at der er gode muligheder for at lave 

noget skiltning, der kan lede tung trafik udenom byen. Vi foreslår at skilte-projektet ligges ind i 

kommunens prioriteringsmodel.” 

 

Lokalrådets ønsker er: 

• Skiltning, der guider tung trafik via Thyregodvej-Nordre Ringvej-Hastrupvej-Vestre Allé 

• At få en status for dette punkt. 

 

 

5. Fartdæmpninger på Vestre Allé 

 

Det er bevilget.  

 

Lokalrådets ønske er: 

• At få en melding om, hvornår fartdæmpningerne forventes etableret.  



 
_______________________________________________________________________________________ 

 

 

6. Fartdæmpninger i Thyregod 

Konklusionen på mødet blev, at hastighedsregistreringerne (gennemsnitshastigheder) forskellige steder i 

Thyregod ikke begrundede fartdæmpende foranstaltninger. 

Lokalrådets kommentar:  

• Konklusionen accepteres. 

• Dog har vi et ønske om at få hastighedsopgørelser tilsendt fra Solsortevej, Skolegade, Borgergade og 

Søndergade – dette a.h.t. vores tilbagemelding til borgerne, som er meget optagne af dette punkt. 

 

 

7. For høj hastighed på Tinnetvej ind mod Vesterlund og på Sejrupvej ind mod Vesterlund  

Konklusionen blev, at Mads Søndergaard Friis (VK) vil overveje mulighederne for etablering af ”fartpuder”. 

Lokalrådets ønske er: 

• At få bevilget fartdæmpninger. 

• At få en status for dette punkt. 

 

 

8. Ønske om at kommunen overtager vedligehold af den historiske kirketomt – Gl. Sejrup Kirke -

umiddelbart bag Dørkenvej 4. 

Konklusion ifølge referatet fra mødet: Henvendelsen er sendt til Torben Andersen, Jura, Skolegade 1 

torba@vejle.dk i VK, da hans afdeling står som ejer af arealet.  

Lokalrådets kommentar:  

Lokalrådet afventer tilbagemelding fra Torben Andersen. 

 

 

9. Ønske om at kommunen overtager vedligehold af ”Englændergravene” i Vesterlund. 

Konklusion ifølge referatet fra mødet: Aelti (VK) undersøger nærmere. 

Lokalrådets kommentar: 

Lokalrådet afventer tilbagemelding fra Aelti. 

 

 

10. Billeddokumentation over en lang række steder med skæve fortovsfliser og huller i vejkanten 

Konklusion: Opfordring til at indberette sagerne til kommunens ”Giv et praj”. Tolerancetærsklen for skæve 

fortovsfliser er 4 cm. 

Lokalrådets kommentar: 

Lokalrådet: Konklusionen accepteres. 

 

11. Hundeskov i Thyregod 
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Lars Kastberg (VK) udtrykte imødekommenhed overfor økonomisk støtte til en hundeskov. Der er to arealer 

i spil. 

Konklusion på bysynmødet: Det er op til lokalrådet at formidle et projekt med 1. ”hundeejerudvalg”, 2. 

regler for hundeskov og 3. ansøgning om økonomisk støtte til kommunen o.s.v. 

Lokalrådets kommentar: 

Konklusionen accepteres. 

 

 

12. Det store kirsebærtræ ved tennisbane bør fældes. 

Konklusion på bysynmødet: Indberet til ”Giv et praj”. 

Lokalrådets kommentar: 

Konklusionen accepteres. 

 

13. Lygtepælen i Sejrup mangler sin solcelle 

 

Konklusion: Indberet til kommunens ”Giv et praj”. 

Lokalrådets kommentar: 

Konklusionen accepteres. 


